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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 10 juni 2024 
Plats: sammanträdesrum Stora Essingen, Tekniska nämndhuset 
Fleminggatan 4 samt deltagande digitalt 
 
Närvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Birgitta Dangården, SPF 
Roger Andersson, PRO 
Björn Sundström, SPF 
Karin Schiöld, SPF 
Birgitta Thulin, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
Marie Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
Ing-Marie Åslund PRO 
 
Övriga medverkande: 
Lena Slotte, avdelningschef  
Tero Tegel, biträdande avdelningschef 
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Marita Åkersten, biträdande avdelningschef ekonomiavdelningen 
§§ 1-3 
Moa Swalling, trygghetssamordnare § 5 
 
Justeras: 
Anders Lidbeck (SPF), Karin Schiöld (SPF) 
            
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning 
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande samt justerare 
Anders Lidbeck väljs till ordförande och utses att tillsammans med 
Karin Schiöld att justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information om föreningsbidrag, Marita Åkersten 
Marita Åkersten informerar om hur tilldelningen av föreningsbidrag 
fungerar på Kungsholmen. Presentationen biläggs protokollet.  
 
§ 4 Information från stadsdelsförvaltningen, Lena Slotte  
Lena Slotte ger aktuell status gällande ärendet om renovering av 
fastigheten Trossen 13 som ska behandlas av Kungsholmens 
stadsdelsnämnd den 13 juni. Pensionärsrådet har sedan tidigare (14 
maj) fått en mer övergripande information om ärendet.    



 

 
 

Protokoll 
Sida 2 (4) 

2024-06-10 
  

 
 

§ 5 Trygghetsarbete på Kungsholmen, Moa Swalling 
Moa Swalling informerar om trygghetsarbetet på Kungsholmen. 
Moa samverkar med olika aktörer som verkar och bor på 
Kungsholmen för att tillsammans öka tryggheten. Pensionärsrådet 
uppmanas att kontakta Moa vid synpunkter gällande 
trygghetsfrågor. Kontaktuppgifterna till Moa skickas till 
pensionärsrådet.  
 
§ 6 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 13 juni 
 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1-11 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 12 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 13 Tertialrapport 1 2024 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Efter ha tagit del av 
Tertialrapport 1 2024 och då speciellt avsnittet 1:4 avseende 
Äldreomsorgen och annan information och egna erfarenheter har vi 
ett stort förtroende för förvaltningens arbete för de äldre inom 
Kungsholmens stadsdel.” 
 
Ärende 14 Renovering av kv. Trossen 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Detta ärende ligger 
som vi ser det till stor del utanför stadsdelens ansvar, som är 
hyresgäst hos Micasa vad gäller beslut att avveckla Fridhemmets 
servicehus, varför vi måste beklaga att Stockholms stad och Micasa 
nu tar ytterligare ett steg mot att ta bort ”mellanboendeformen” 
Servicehus. Vi ser dock positivt på att få stadsdelens första 
Seniorboenden och förutsätter att detta inrymmer aktivitetscentra 
med samlingslokaler enligt gällande policy för äldreomsorgen i 
Stockholms stad. Vi ser redan idag att träffpunkten Baltzar och 
samlingslokalerna i Serafen inte klarar av att härbärgera de 
nuvarande verksamheter som bedrivs av Kungsholmens 
pensionärsföreningar.” 
 
Ärende 15-22                                     
Inga synpunkter. 
 
Ärende 23 Skrivelse om bakgrundskontroller  
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut.  
 
Ärende 24 Skrivelse om vänskapsbänkar 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut.  
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Ärende 25 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 26 Stadsrevisionens årsrapport                                            
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Efter ha tagit del av 
rubricerade ”revisionsrapport” och förvaltningens förslag till beslut 
utifrån densamma, önskar vi få en genomgång av ovanstående 
dokument och vidtagna åtgärder utifrån dessa på nästa 
pensionärsrådsammanträde efter sommaren. Detta ska inte tolkas 
som ett misstroende mot stadsdelsförvaltningen, se vårt uttalade 
förtroende under punkt 13 ”Tertialrapport 1 2024”, utan mer som en 
information/utbildning av pensionärsrådet avseende äldreomsorgens 
arbete inom vår stadsdel.” 
 
Ärende 27-28  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 29 Motion om att Stockholm behöver fler bostäder i city    
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut.   
 
Ärende 30  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 31 Motion om att rädda Rålis 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut.   
 
Ärende 32-34  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 35  
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 36-39  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 40-44  
Ingen dokumentation. 
 
§ 6 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Inga synpunkter. 
 
§ 7 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m. 
- 
 
§ 8 Övrigt 
Hemtjänstindex; pensionärsrådet önskar att förvaltningen begär ut 
indexet för Kungsholmen vilket innebär en kostnad. Anders 
Lidbeck skickar över prislistan till Lena Slotte.  
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Anders Lidbeck framför att det vore bra om biståndshandläggarna 
kan rekommendera hemtjänstutförarna att använda 
omsorgsdagboken. 
 
Planering av gäster och teman 2024: 

- Ny äldreombudsman 
- Micasa 
- Samordnare skyddad yrkestitel 
- Utfall av projekt BSPD-register hemtjänst och vårdcentral 

samt samverkan med läkarorganisationen angående 
bedömning av kognitiv status vid inflyttning till vård- och 
omsorgsboende 

- Hållbarhetsstrateg, projekt hållbar äldreomsorg 
- Projektledare för Metodrum  
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